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	Írásbeli kérdés

Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnök e

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Kásler Miklós Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszter Úrhoz

„Hogyan n őhetett ekkora mértékben a kórházak adósságállománya? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Áprilisban csaknem 6 milliárd forinttal, a szokásos közel kétszeresével gyarapodva 32, 4
milliárd forintra ugrott a magyar kórházak adósságállománya a Magyar Államkincstár
legfrissebb adatait szerint . Az egy havi növekedés meghaladta az 5,5 milliárd forintot . Kérem
Miniszter Úrtól, hogy tisztázza mi az oka ennek !

Hogyan fordulhatott elő ilyen mértékű adósságemelkedés az elmúlt hónapkoban ?

Mikor rendezi a kormány a kórházi adósságállományt?

Van-e bármilyen elképzelése a kórházak finanszírozásának átalakításáról, az
adóssáágálomány általános csökkentésérő l?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2018-05 .

Szabd Tímea
Párbeszéd
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